
  
 

 
 

Protokół nr 12/2025 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 26 marca 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.50 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6  
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – przewodnicząca komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 26 lutego 2025 roku. 
3. Środki zewnętrzne pozyskane w 2023 i 2024 roku przez szkoły podstawowe  
i ponadpodstawowe prowadzone przez Miasto Płock. 
4. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 236),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 237), 
3) zmiany uchwały Nr 829/XLVIII/2022 Rady Miasta Płocka z dnia 24 listopada 2022 roku 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek oświatowych 
funkcjonujących na terenie miasta Płocka prowadzonych przez, inne niż miasto Płock 
organy – osoby prawne lub fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk nr 224), 

4) zmiany uchwały nr 504/XXX/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 roku  
w sprawie określenia szczegółowych warunków, formy i zakresu udzielania 
stypendium pod nazwą „Płocka szansa edukacyjna” dzieciom i młodzieży 
pobierającym naukę na terenie miasta Płocka (druk nr 226), 

5) zmiany uchwały nr 576/XXXIII/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 26 sierpnia 2021 roku 
w sprawie określenia szczegółowych warunków, formy i zakresu udzielania 
stypendium pod nazwą „Płockie Talenty” dzieciom i młodzieży szczególnie 
uzdolnionym pobierającym naukę na terenie miasta Płocka (druk nr 229), 

6) podniesienia wysokości wynagrodzenia przysługującego rodzinom zastępczym 
zawodowym (w tym rodzinom zastępczym zawodowym specjalistycznym oraz 
rodzinom zastępczym zawodowym pełniącym funkcję pogotowia rodzinnego), 
prowadzącym rodzinne domy dziecka oraz za sprawowanie funkcji rodziny pomocowej 
(druk nr 233), 

7) podpisania umowy o współpracy partnerskiej w dziedzinie kultury, nauki, oświaty, 
sportu, ochrony zdrowia, opieki społecznej, gospodarki i działalności samorządowej 
pomiędzy Gminą-Miasto Płock w Rzeczpospolitej Polskiej i Miastem Veszprém na 
Węgrzech (druk nr 223), 
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8) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 225), 
9) określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na nie 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2025 
(druk nr 227), 

10) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  
i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 
Rewitalizacji (druk nr 231), 

11) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków (druk nr 232), 

12) wytypowania sześciu przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiego Okrągłego Stołu 
Edukacyjnego (druk nr 234), 

13) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanych nieruchomości położonych  
w Płocku przy pl. gen. Jarosława Dąbrowskiego (druk nr 239). 

5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuka Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dzień dobry. Witam bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji 
Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej. Witam oczywiście wszystkie osoby zgromadzone 
na auli, jak również te osoby, które oglądają nasze posiedzenie zdalnie. Zanim przejdziemy 
do obrad komisji bardzo proszę  o sprawdzenie czy mamy kworum. Poproszę Państwa 
radnych o zagłosowanie na swoich tabletach. 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Zatem mamy kworum. Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, 
przejdźmy do przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku 
obrad? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuka Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
powiedziała: „Bardzo dziękuję, zatem przyjęliśmy porządek obrad. W punkcie drugim: 
przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 26 lutego 2025 roku.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 26 lutego 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeżeli nie ma żadnych uwag do protokołu, to kto z Państwa radnych 
jest za przyjęciem protokołu bardzo proszę o zaznaczenie.” 
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Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 11/2025 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 
przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, punkt trzeci.” 
 
Ad pkt. 3 
Środki zewnętrzne pozyskane w 2023 i 2024 roku przez szkoły podstawowe  
i ponadpodstawowe prowadzone przez Miasto Płock. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Nie jest to temat sesyjny, nie będzie głosowany, jednak jeśli są 
jakieś pytania do przedstawionego materiału to bardzo proszę. Wszyscy – zakładam – 
odczytali materiał i pytań nie widzę z sali. Bardzo Państwu dziękuję i za przygotowanie 
materiału wydziałowi również. Szanowni Państwo, punkt czwarty.” 
 
Ad pkt. 4 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 236 i 237 omówić razem. Radni wyrazili 
zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 236) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 
(druk nr 237) 
 
Projekt uchwały na druku nr 236 z autopoprawką stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 237 z autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „I prosiłabym Pana skarbnika o kilka słów. Czy…? 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Może o autopoprawkach.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „O autopoprawkach.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Dzień dobry 
Państwu. W autopoprawce nie ma zbyt dużo istotnych zmian. Najważniejszą to jest 
zwiększenie dochodów z tytułu odsetek od rachunku bankowego o 189 tysięcy i zwiększenie 
przychodów z wolnych środków o 435 tysięcy. Środki te przeznaczamy na: 323 tysiące na 
przebudowę chodników i parkingów zlokalizowanych na gminnych terenach, jest to jeszcze 
zwiększenie środków na naprawę alejek w Parku Północnym i na zlikwidowanie nierówności 
na parkingu tutaj po wschodniej stronie placu Stary Rynek – 123 tysiące. Przeznaczamy 
również 100 tysięcy na pokrycie kosztów… rosnących kosztów usług pocztowych. 



4 

Otrzymaliśmy 399 tysięcy 600 od wojewody mazowieckiego na dofinansowanie utworzenia 
domu dla matek z małymi dziećmi i kobiet w ciąży i oczywiście przeznaczamy te środki na to 
zadanie. Pozyskaliśmy również 600 tysięcy złotych z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki 
Społecznej w ramach resortowego programu Aktywne place zabaw na dofinansowanie 
rozbudowy i doposażenia placów zabaw na terenie Żłobka Miejskiego nr 3 i 4. I na te zadania 
również zapewniamy środki własne; na żłobek nr 3 dofinansowanie jest malutkie – 1120 
złotych, na żłobek nr 4 – 161 tysięcy 800 złotych. I jeszcze może większą taką zmianą to jest 
150 tysięcy: wydział urbanistyki przeznacza na zwiększenie jeszcze dofinansowania do prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytkach. I to takie 
najważniejsze, najistotniejsze zmiany. Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Czy macie Państwo radni jakieś pytania do tych 
autopoprawek? Nie widzę. Bardzo dziękuję Państwu. Szanowni Państwo, tutaj głosujemy od 
razu, więc punkt pierwszy dotyczący zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 
Płock na lata 2025-2051. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczonej na tym druku? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 236): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. I kolejny punkt zmieniający Uchwałę Budżetową Miasta 
Płocka na rok 2025 – druk nr 237. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczonej na tym druku? A to już mieliśmy podsumowanie? Tak mi szybko 
zniknęło, przepraszam.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 237): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Pięknie dziękuję. A ja czekam cały czas. Dobrze, punkt trzeci.” 
 
3) zmiany uchwały Nr 829/XLVIII/2022 Rady Miasta Płocka z dnia 24 listopada 
2022 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek 
oświatowych funkcjonujących na terenie miasta Płocka prowadzonych przez, inne 
niż miasto Płock organy – osoby prawne lub fizyczne oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk nr 224) 
 
Projekt uchwały na druku nr 224 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu macie Państwo jakieś pytania? Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ja chciałbym poprosić o kilka słów wyjaśnienia, bo te 
zasady finansowania zmieniają się i chciałbym wiedzieć jakie były przedtem i czy te nowe są 
korzystne dla uczniów.” 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Pan skarbnik.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy to jest… Tak 
naprawdę zmieniamy poziom kwoty jaka… do jakiej… to znaczy od jakiej przysługują…. Do 
jakiej – może - przysługują stypendia. Zwiększamy kwotę z 4 tysięcy była do tej pory do  
5 tysięcy na osobę w rodzinie. Tak że to jest podstawowa zmiana jeśli chodzi o tą dotację…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To nie ten, przepraszam.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Nie ten punkt.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tutaj nie o rodzinach zastępczych, tylko o jednostkach 
oświatowych.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To muszę zerknąć. Za chwilę 
odpowiem. Moment.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak, kontynuujemy i w sprawach…. Dobrze. Bardzo dziękuję. Czyli 
też głosowanie będziemy musieli przesunąć na koniec, dobrze? Przejdźmy zatem do punktu 
czwartego?” 
 
4) zmiany uchwały nr 504/XXX/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 
roku w sprawie określenia szczegółowych warunków, formy i zakresu udzielania 
stypendium pod nazwą „Płocka szansa edukacyjna” dzieciom i młodzieży 
pobierającym naukę na terenie miasta Płocka (druk nr 226) 
 
Projekt uchwały na druku nr 226 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego…?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To właśnie jest to co ja 
wyjaśniałem. Przepraszam, to nie ta kolejność.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze. Czy jeszcze jakieś pytania ewentualnie do tego punktu? 
Nie widzę. Szanowni Państwo, tutaj bardzo proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa radnych 
jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 226?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, punkt piąty.” 
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5) zmiany uchwały nr 576/XXXIII/2021 Rady Miasta Płocka z dnia 26 sierpnia 
2021 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków, formy i zakresu 
udzielania stypendium pod nazwą „Płockie Talenty” dzieciom i młodzieży 
szczególnie uzdolnionym pobierającym naukę na terenie miasta Płocka (druk  
nr 229) 
 
Projekt uchwały na druku nr 229 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego jakieś pytania? Nie widzę. Zatem przejdźmy do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej 
na druku 229?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt szósty.” 
 
6) podniesienia wysokości wynagrodzenia przysługującego rodzinom zastępczym 
zawodowym (w tym rodzinom zastępczym zawodowym specjalistycznym oraz 
rodzinom zastępczym zawodowym pełniącym funkcję pogotowia rodzinnego), 
prowadzącym rodzinne domy dziecka oraz za sprawowanie funkcji rodziny 
pomocowej (druk nr 233) 
 
Projekt uchwały na druku nr 233 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu macie Państwo pytania? Nie widzę, zatem 
przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
na druku numer 233?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt siódmy.” 
 
7) podpisania umowy o współpracy partnerskiej w dziedzinie kultury, nauki, 
oświaty, sportu, ochrony zdrowia, opieki społecznej, gospodarki i działalności 
samorządowej pomiędzy Gminą-Miasto Płock w Rzeczpospolitej Polskiej i Miastem 
Veszprém na Węgrzech (druk nr 223) 
 
Projekt uchwały na druku nr 223 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego macie Państwo pytania? Jest pytanie? Nie, nie ma 
pytania.” 
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Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Chciałbym zasugerować, żeby premiera 
Orbana zaprosić na tę uroczystość.” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta powiedział [z sali]: „Już 
ma  kalendarzu wpisane.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „W kalendarzu, tak. Słyszymy, że w kalendarz jest już wpisany.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Potwierdził?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Może tylko pytanie czy na jutro ma wpisane? Dobrze. Szanowni 
Państwo, druk numer 223, kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią tej uchwały, 
projektu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Serdecznie dziękuję. Punkt ósmy.” 
 
8) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 
225) 
 
Projekt uchwały na druku nr 225 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy tutaj jakieś pytania? Są, widzę. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Chciałem zapytać czy to jest najdroższy 
hotel w Płocku?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Nie.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Nie? A który jest droższy?” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Ten jest z wyjątkowym prysznicem, ale 
czy jest najdroższy generalnie…” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta powiedział [z sali]: 
„Wysokość stawki zależy od wojewody.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały]. 
To zależy od [głos z sali niezrozumiały]. W wakacje na pewno. To zależy od pory roku.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „I od tego czy są jakieś festiwale, imprezy.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak, tak.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Zupełnie poważne pytanie o procent 
ściągalności i czy to ma sens.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, procent ściągalności 
jest w tej chwili kilkanaście, chyba koło 17-18 procent. Było mniej, w tej chwili w ostatnich 
tam dwóch latach to się poprawiło. Czy to ma sens…?” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „W sensie podwyżek.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy… To znaczy,  
że będziemy mieli o te x procent więcej, bo ci co mają zapłacić 400 zapłacą 450, a ci co mają 
nie zapłacić to i tak nie zapłacą. Ci, którzy płacą to nieważne czy jest  koszt… kosztuje 300 
złotych czy 400 to ci płacą, a ci co mają nie zapłacić to nie zapłacą nawet 100.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy jeszcze jakieś pytanie? Nie widzę. Szanowni Państwo, jesteśmy 
w punkcie ósmym. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na 
druku numer 225?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 1 głos – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Można o tych dotacjach?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Wracamy?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli tylko…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze. Bo była mowa, że na końcu…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To przepraszam.” 
  
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „… ale już… Możemy wrócić. To będzie… I to był punkt trzeci. 
Dotyczy… jeszcze raz odczytam.” 
 
cd. ppkt. 3) zmiany uchwały Nr 829/XLVIII/2022 Rady Miasta Płocka z dnia  
24 listopada 2022 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
jednostek oświatowych funkcjonujących na terenie miasta Płocka prowadzonych 
przez, inne niż miasto Płock organy – osoby prawne lub fizyczne oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk  
nr 224) 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tutaj zmieniło się 
rozporządzenie jeśli chodzi o naliczanie subwencji. Jeżeli chodzi o uczniów z Aspergerem było 
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do tej pory, że subwencja była przyznawana na ucznia po prostu, tak jakby wyliczona na ilość 
uczniów. W tej chwili jest to zmienione, zresztą to dotyczy również nas, ale dotujemy tylko 
niepubliczne. W tej chwili będzie to płacone za ilość godzin przepracowanych z tymi uczniami 
a nie na ucznia.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czy to nie jest mniej korzystne dla ucznia?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy z punktu widzenia 
ucznia pewnie nie, z punktu widzenia i nas, i szkół niepublicznych pewnie trochę może być 
tak. To wszystko zależy czy pełen etat – w cudzysłowie – będzie przepracowany z tymi 
uczniami czy też nie.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Uczeń nie, ale my… To pewnie 
będzie… może być jakieś niewielka, niewielka, ale zawsze w niewłaściwą stronę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „No więc właśnie. Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. Szanowni Państwo, zatem przejdźmy do głosowania. 
Druk nr 224. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 
numer 224?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Dobrze, kolejny punkt, dziewiąty.” 
 
9) określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na nie 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 
2025 (druk nr 227) 
 
Projekt uchwały na druku nr 227 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego druku jakieś pytania macie Państwo? Nie widzę, zatem 
przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały na druku numer 227?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt numer 10.” 
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10) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  
i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 
Rewitalizacji (druk nr 231) 
 
Projekt uchwały na druku nr 231 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania macie Państwo? Także nie widzę. 
Zatem kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 231?” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 11.” 
 
11) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  
w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 232) 
 
Projekt uchwały na druku nr 232 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy tutaj jakieś uwagi, pytania? Nie widzę. Szanowni Państwo, 
zatem kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 232?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 12.” 
 
12) wytypowania sześciu przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiego 
Okrągłego Stołu Edukacyjnego (druk nr 234) 
 
Projekt uchwały na druku nr 234 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dzisiaj oczywiście opiniujemy tylko sam druk, radni będą wybierani 
jutro podczas sesji. I kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na 
druku 234? Proszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I punkt 13.” 
 
13) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanych nieruchomości położonych  
w Płocku przy pl. gen. Jarosława Dąbrowskiego (druk nr 239). 
 
Projekt uchwały na druku nr 239 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tutaj pytania do tego punktu? Nie ma? Zatem kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 239? Proszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy macie Państwo jakieś tematy tutaj do spraw różnych? Nie 
widzę zgłoszeń.” 
 
Ad pkt. 6 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Zatem pozostaje zakończyć dzisiejsze posiedzenie. Bardzo 
wszystkim serdecznie dziękuję za obecność i udział. Do zobaczenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej  

/-/ Marta Krasuska 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


